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  Celý článek: https://daflorncz.cz/produkt/laktera-nature

https://www.ceskatelevize.cz/porady/14806023280-ja-lactobacillus

ZDRAVÍ

Laktera Nature je 
účinná nutriční 

podpora, která udržuje 
proteinovou rovnováhu 
v těle a normální funkce 

gastrointestinálního 
traktu a jater.



  

Švédsko začalo rozesílat do 5 milionů domácností letáky, aby se lidé připravili na možnost 
vypuknutí války! Agentura pro civilní nouzové situace apeluje na Švédy, aby neotáleli s 
přípravami a měli vše doma nachystané, dokud je čas! ‘Globální bezpečnostní situace 
zvyšuje riziko, že by mohly být použity jaderné zbraně. V případě útoku jadernými, 
biologickými nebo chemickými zbraněmi se kryjte stejně jako při leteckém útoku,‘ poučuje 
brožura čtenáře. ‘Úkryt poskytuje nejlepší ochranu. Po několika dnech se radiace výrazně 
sníží,’ radí a dodává, že lidé budou před útoky varováni rozhlasem a pokud nemají lepší 
možnost, měli by jít do sklepů nebo do metra.
Nedostatek másla v zemích NATO a teď i v Rusku je způsoben zahájením horečné produkce “CO” konzerv 
před válkou mezi NATO s Ruskem? 
A možná, že právě proto není máslo v Evropě. Možná ho teď ládují do armádních a přídělových konzerv, 
příprava na válku v Evropě. Tahle spekulace se teď začala šířit na ruských sociálních sítích, protože i v Rusku 
je na mnoha místech máslo nedostatkové zboží. 
Rusko se také chystá na válku s NATO a máslo jako výživový tuk č. 1 jde do vojenských konzerv a primárně 
především do tzv. přídělových konzerv civilní obrany (CO). Máslo je nejkaloričtější nutrient zabraňující 
hladomoru, který bude hrozit po jaderné válce…, napsal nám do redakce čtenář, který o sobě tvrdí, že je 
bývalým vojákem z povolání a v ČSLA měl na starosti tzv. nutriční tabulky a měl na starosti i dodávky pro sklady 
CO.
Pro vojáky na frontě se máslové konzervy obvykle nepoužívají, není pro to nutriční důvod, napsal nám. Ale do 
konzerv CO se dávala vejce a máslo pro nakrmení civilistů po jaderné válce, kdy může vypuknout hladomor. 
Pokud někdo začal v Evropě hromadně vyrábět CO konzervy pro miliony lidí, začne mizet nejen máslo, ale 
postupně i vejce a určité typy vysoce nutričního masa a sádla…, předpovídá náš čtenář.
může to být jen spekulace a malování čertů na zeď, ale už několik našich čtenářů z řad vojáků nám napsalo, že 
když mizí podezřele máslo z obchodů po celé Evropě, může to být kvůli zahájení tzv. proviantní výroby mnoha 
desítek milionů přídělových konzerv pro potřeby civilních obran a civilních správ. 
Celý článek: https://aeronet.news/svedsko-zacalo-rozesilat-do-5-milionu-domacnosti-letaky-aby-se-lide-pripravili-na-moznost-vypuknuti-valky-agentura-pro-
civilni-nouzove-situace-apeluje-na-svedy-aby-neotaleli-s-pripravami

CIVILNÍ 
OBRANA A 

ZÁSOBOVÁNÍ

Švédsko 



  

Vodní roztok křemičitanu sodného (36°-38°BÉ). 
Použití: Jako základní pojivo pro namíchání šamotové lepící malty pro 
stavbu, vlepování šamotových prvků a opravy kamen, krbů a 
ostatních druhů topenišť. Jako příměs do maltových směsí k ochraně 
proti zmrznutí. Dále se používá k delšímu uskladňování a konzervaci 
vajec. 
Dávkování: Namíchání šamotové malty 1 kg: roztok 0,1 vodního skla 
+ 0,1 vody. Šamotovou výmazovou hmotu si vysypeme do nádoby a 
zalijeme připraveným roztokem, dobře promícháme a necháme cca 3 
min. odležet. Následně lehce promícháme a malta je připravena k 
použití. 
K delšímu uskladňování a konzervaci vajec: Namíchání roztoku: 1 díl 
vodního skla + 9 dílů převařené vody. Na láhev o obsahu 5 l (50 ks 
vajec) je třeba si připravit 2,5 l roztoku (0,25 l vodního skla a 2,25 l 
převařené vody). Čerstvá omytá vejce vložíme do láhve a zalijeme 
roztokem. Následně uzavřeme a skladujeme z dosahu světla při 
teplotě 2-8 °C.

Celý článek: www.zbozi.cz/nabidka/fa29000084901e7bd2023773483c0299e7706395

VAJÍČKA
 V ZIMĚ

Vodní sklo Varianta 5 l



  

Petr Hampl o národních zájmech:
Proč mají slovenští politici zájem o kontakty s Ruskem? Protože hájí zájmy svého národa. A ty zájmy jsou 
následující: přístup k surovinám, přístup na trhy, minimum migrantů a jistota, že nebudeme zapojeni do války. Z 
hlediska slovenského národního zájmu je naprosto lhostejné, jestli bude agresor potrestán, kudy povede rusko-
ukrajinská hranice nebo jestli bude Ukrajina existovat. To není slovenský problém, a to není ani český problém. 
A nikdy nebude."

ČESKÉ 
ŠKOLSTVÍ

„Návrat před rok 1989.“ 
Až 5 let vězení.

 Nový trestný čin o cizí 
moci vyvolal bouři, 

dopadnout může
 na všechny

„Návrat před rok 1989.“ Až 5 let vězení. Nový 
trestný čin o cizí moci vyvolal bouři, dopadnout 
může na všechny.
Poslanecká sněmovna v tichosti před Vánoci 
schválila značně spornou novelu zákona Lex 
Ukrajina VII., která kromě pokračování dočasné 
ochrany pro uprchlíky z Ukrajiny zahrnuje totiž i 
nový trestný čin "neoprávněné činnosti pro cizí 
moc". Zákon přijatý hlasy vládní většiny, 
vzbuzuje ostrou kritiku opozice i některých 
právních expertů. Podle nich hrozí, že zákon 
bude snadno zneužitelný a zasáhne nejen 
závažné případy, ale i běžné projevy nesouhlasu 
na sociálních sítích.

Celý článek: www.msn.com/cs-cz/zpravy/other/n%C3%A1vrat-p
%C5%99ed-rok-1989-a%C5%BE-5-let-v%C4%9Bzen%C3%AD-nov
%C3%BD-trestn%C3%BD-%C4%8Din-o-ciz%C3%AD-moci-vyvolal-
bou%C5%99i-dopadnout-m%C5%AF%C5%BEe-na-v
%C5%A1echny/ar-AA1wAgCR



  

Satanova synagoga vlastní Trumpa a jeho administrativu
V Německu nedávno vyhodili do vzduchu 140 metrů vysoký dvojitý komín uhelné elektrárny Moorburg. Výkonná 
elektrárna Moorburg byla otevřena v roce 2015 a ročně by mohla vyrobit až 11 terawatthodin energie, což 
znamená, že by mohla sama zásobovat energií celé město. 
Výstavba stála 3 miliardy eur. Vysoké ceny energií způsobené tímto zeleným šílenstvím nyní přivádějí na mizinu 
obrovskou část průmyslu Německa, včetně mnoha a mnoha společností, které fungují stovky let. 
Deindustrializace Německa byla součástí globálního plánu sionistů ChM. 
Celý článek: https://tadesco.org/sataniste-vyrukovali-s-kabinetem-falesneho-trumpa

ENERGETIKA

8.11.2024: USA: 
Norimberský proc

Věčný jaderný reaktor: Nový druh revolučního jaderného reaktoru z Ruska (video)
Věčný jaderný reaktor: Nový druh revolučního jaderného reaktoru z Ruska. Stručně řečeno, úspěšný test 
takového reaktoru znamená téměř bezodpadovou jadernou energii s přístupem k uranu-238 (na rozdíl od 
doposud užívaného uranu-235), který vydrží milióny let. 
Touto cestou bude možné mnohonásobně rozšířit palivovou základnu jaderné energetiky, energeticky využívat 
uran-238, který klasické reaktory využít neumějí, navracet zpět do palivového cyklu použité jaderné palivo a 
minimalizovat objem radioaktivních odpadů. 
Celý článek: https://nase-pravda.net/2024-10-22-01

Plánovaná masivní demontáž distribučních sítí plynu kvůli předpisům EU
EU nařídila už v květnu demontovat "nadbytečná" plynová potrubí, aby byla jistota, že už to fakt nikdo nikdy 
nedá do pořádku. Takže už pak bude jedno, kde a jakou vládu si lidé zvolí. Toto je nejvyšší stupeň demokracie, 
občané volí, EU rozhoduje  To se máme, že se o nás tak starají.😡
Celý článek: https://tkp.at/2024/11/09/massiver-abbau-der-gas-verteilnetze-wegen-eu-verordnungen-geplant



  

Maďarsko vysílá do Čadu dvě stovky vojáků...
Maďarsko vysílá do Čadu dvě stovky vojáků v rámci dvoustranných dohod mezi premiérem Viktorem Orbánem 
a čadským prezidentem Mahamatem Idrissem Déby Itnem, které byly uzavřeny během jeho návštěvy Budapešti 
7. září tohoto roku. 
Čad je bohatý na ropu, uran, zlato, tantal, měď, sůl, zemědělské produkty a bavlnu a potřebuje zahraniční 
investice. Maďarští investoři jsou připraveni. Na pozadí rozpadu západocentrického modelu uspořádání světa 
spěchá Budapešť s budováním vzájemně výhodných autonomních vazeb s Afrikou a nechce, aby její politika 
byla spojována s neokoloniální linií Západu. 
Celý článek: https://cz24.news/nejednota-se-zapadem-proc-se-madarsko-chysta-do-afriky

KONTINENTÁL
NÍ POLITIKA

Nejednota se Západem: 
Proč se Maďarsko 
chystá do Afriky?



  

Geny R1b
 vs R1a



  

Holandská ministerka zdravotníctva priznala, že Covid-19 bol vojenskou operáciou pod 
velením NATO
Holandská vládna predstaviteľka nedávno uviedla, že pandémia Covid-19 bola „vojenská operácia“ a že 
Holandsko sa riadilo príkazmi súvisiacimi s pandémiou, ktoré vydávalo NATO. Tvrdí to holandská 
ministerka zdravotníctva Fleur Agemaová, ktorá z veľkej časti toho, čo sa dialo počas pandémie, obvinila 
tamnojšu vládnu agentúru zodpovednú za národnú bezpečnosť – holandského Národného koordinátora pre 
bezpečnosť a boj proti terorizmu (NCTV).
Keď bola pandémia v plnom prúde, NATO vydávalo usmernenia, ako majú vlády na Covid-19 reagovať. 
Tieto usmernenia boli distribuované ministrom zahraničných vecí členských štátov a NATO tiež 
koordinovalo súvisiacu strategickú komunikáciu. 
Tieto odhalenia sa tiež zhodujú s tvrdeniami Roberta F. Kennedyho juniora (v týchto dňoch nominovaného na 
nového amerického ministra zdravotníctva), že výroba mRNA vakcín proti Covidu-19 v USA bola vojenská 
operácia, ktorú naplánoval a vykonal vojensko-priemyselný komplex a ministerstvo obrany USA. 
NATO dokonca figuruje aj v najnovšej verzii novozélandských pandemických plánov, pričom Nový Zéland ani 
len nie je členom NATO. 
Celý článek: www.badatel.net/holandska-ministerka-zdravotnictva-priznala-ze-covid-19-bol-vojenskou-operaciou-pod-velenim-nato

ŽE BY 
VOJENSKÁ 
OPERACE?

8.11.2024: USA: 
Norimberský proc



  

Ukrajina totiž uzavřela před časem tranzit přes Ukrajinu do EU jedním uzlem, a to přes 
Sohranivku. Tuto přečerpávací stanici vzala pod kontrolu Ruská armáda, ale Kyjev na to až po půl 
roce reagoval ukončením tranzitu na daném potrubí do EU. Následně v srpnu tohoto roku obsadila 
ukrajinská armáda Sudžu v Kurské oblasti, kde je druhý plynový uzel dodávek pro EU.
Za tento krok ve prospěch amerických miliardářů a mogulů se zkapalněným plynem z USA má 
Ukrajina od vlády Donalda Trumpa získat velkou pochvalu a uznání, což má pomoci Ukrajině při 
mírových rozhovorech, aby Trump byl na Kyjev mírnější a hlavně vstřícnější k požadavkům 
Kyjeva. Celá akce s plynovou blokádou na Ukrajině je zkrátka o tom, jak úplně ukončit dodávky plynu 
z východu do EU, a tím pádem odsoudit EU k trvalé závislosti na LNG plynu buď přímo z USA, anebo 
na LNG plynu z arabských zemí, které ale dodávají LNG za americký petrodolar.

Na Slovensku se na podzim 2023 dostal k moci z pohledu EU nežádoucí kádr Fico, a tohle, co 
se teď děje Slovensku s plynem, to je odveta těchto nadnárodních elit proti jeho vládě. Není to 
žádné překvapení. Je to prostě očekávaný proces, který se bude postupně zesilovat. 
Celý článek: https://aeronet.news/vladimir-putin-odhalil-o-cem-jednal-s-robertem-ficem-a-je-to-jeste-horsi-nez-se-
cekalo-ukrajina-pry-nechce-dodavat-plyn-do-eu-protoze-gazprom-odmita-nechat-se-okradat

PLYN SKORO 
ZADARA

Vladimir Putin odhalil,
 o čem jednal s 

Robertem Ficem, a je to 
ještě horší, než se 

čekalo! Ukrajina prý 
nechce dodávat plyn do 

EU, protože Gazprom 
odmítá nechat se 

okrádat!
 Mezitím Robert Fico 

napsal kvůli plynu 
evropským 

představitelům 
otevřený dopis, ve 

kterém se dovolává
 k hluchým uším v 

Eurosojuzu!

Lavrov přišel s názorem, že USA se snaží zničit Evropskou unii stejně jako Rusko a Čínu, protože jde o likvidaci konkurence! A 
proč nefunguje suverénní evropská a ani národní politika?  Evropská unie se stane největším poraženým po skončení války na Ukrajině, tak 
se začínají dostávat na povrch velmi zajímavé analýzy toho, proč Evropská unie dopadla tak špatně, a proč je de facto již dopředu 
celá EU odsouzena k zaplacení nejen obnovy Ukrajiny na vlastní náklad, ale především k likvidaci vlastní suverenity a 
ekonomického blahobytu, a to ve prospěch Spojených států amerických. 

Evropa uvalila na Rusko celkem 15 balíků sankcí, ten poslední před dvěma týdny [1], ale výsledkem není zhroucené Rusko, ale 
zhroucený německý průmysl, Volkswagen propouštějící skoro 40 000 zaměstnanců, obrovská inflace v EU, neprosto neuvěřitelný propad 
reálných mezd, zvyšování daní, politická nestabilita a nástup alternativních politických stran k moci. Suverénní a svobodnou politiku 
může dělat jen ten, kdo není naháněn věřiteli. Pouze ten, kdo nedluží, je skutečně suverénní. Naproti tomu dlužník, který má dluh, který 
nejde už splatit ani při nejlepší vůli, je nadobro zatracen a stává se otrokem Domu Sion. Musí začít skákat, jak Dům Sion v Londýně píská.

USA ve skutečností neusilují jen o zničení Ruska a Číny, ale že v podstatě usilují i o zničení Evropské unie, její ekonomiky, o 
destrukci nejsilnější německé ekonomiky, protože EU prostě představuje pro USA konkurenci.  Proto např. samotné USA neuvalují na 
Rusko, až na výjimky, žádné velké sankce. Před pár dny uvalila EU sankce na ruská státní média v EU, ale Američané nic takového nikdy 
ani nezvažovali. Takže v EU tzv. ruská propaganda je hrozbou, a proto je třeba ji zablokovat, ale v USA hrozbou není? 
Celý článek: https://aeronet.news/podle-plukovnika-svr-a-profesora-mgimo-je-kolektivni-zapad-banda-vlku-ktera-vzdy-jednou-za-100-let-na-pocatku-stoleti-vtrhne-
do-ruska-aby-se-nazrala-sergej-lavrov-prisel-s-nazorem



  

Kalejdoskop, Studio Klatovy na SVCS

Připraveno Mojmírem Mišunem



  

Ukrajinský parlament označil Zelenského pokus podplatiť premiéra Fica za hanbu 
pred celým svetom!
Ukrajinský prezident Volodymyr Zelenskyj sľúbil predsedovi vlády SR Robertovi Ficovi uvoľniť 500 
miliónov eur zo zmrazených ruských aktív, ak bude Slovensko súhlasiť so vstupom Ukrajiny do NATO.
Poslanci ukrajinského parlamentu (Verchovna rada), ktorý je jediný zákonodárny orgán v jednokomorovom 
politickom systéme Ukrajiny a v súčasnosti jediný legitímny na Ukrajine, označil pokus prezidenta 
Volodymyra Zelenského podplatiť slovenského premiéra Roberta FIca za hanbu pred celým svetom. 
Informuje o tom ruský spravodajský web lenta.ru.
Poslanec Najvyššej rady Artem Dmitruk kritizoval ukrajinského prezidenta Volodymyra Zelenského na kanáli 
Telegram za situáciu so slovenským premiérom Robertom Ficom a označil ju za „hanbu pre celý svet“.
Celý článek: www.slovanskakosile.cz/2024/12/22/ukrajinsky-parlament-oznacil-zelenskeho-pokus-podplatit-premiera-fica-za-hanbu-pred-celym-svetom

UDÁLOSTI 
MEZI 

SLOVENSKEM 
A UKRAJINOU

Nezávislá politika 
Ficovy vlády si vybírá 

svou daň

Ľuboš Blaha: Lepšiu facku Zelenskyj za svoju aroganciu ani nemohol dostať!
Lepšiu facku Zelenskyj za svoju aroganciu ani nemohol dostať. Premiér Robert Fico ukázal celému svetu, že so 
Slovenskom si nikto vytierať podlahu nebude.
1. Rusko nie je náš nepriateľ, nie sme s ním v žiadne vojne a naopak, väčšina slovenského národa pociťuje k Rusku silné 

sympatie.
2. Žiaden iný národ sa tak neobetoval v druhej svetovej vojne v boji proti západoeurópskemu fašizmu.
3. Aj vďaka tejto obete ruského národa a ďalších sovietskych národov sme získali to najcennejšie – slobodu a mier.
4. Je úplne prirodzené, že ľudia na Slovensku, ktorým nevymyla mozgy západná vojnová propaganda, majú Rusko v úcte.
5. A pre štátnika formátu Roberta Fica je úplne prirodzené, že bojuje za naše národné záujmy aj v Rusku – aj proti vôli vojnových 

štváčov v Bruseli.
6. Robert Fico takmer prišiel o život – iba preto, že sa odmietal poklonkovať Západu a Ukrajine. A neohol chrbát – klobúk dole!
7. Odmietame byť vazali Západu. Odmietame skákať, ako Brusel píska. Odmietame nenávisť voči Rusom, odmietame vojnu.
Celý článek: /www.slovanskakosile.cz/2024/12/24/lubos-blaha-lepsiu-facku-zelenskyj-za-svoju-aroganciu-ani-nemohol-dostat/



  

Rusko navrhlo novú cestu plynu od Gazpromu přes Polsko na Slovensko!
Výmenné ceny zemného plynu v krajinách Európskej úniesa po tom, čo Ukrajina poruší dohodu o tranzite ruského 
plynu, nevyhnutne zvýšia. Tento názor vyjadril ruský prezident Vladimir Putin, cituje ho agentúra TASS.
Podľa jeho názoru budú hlavnými obeťami v dôsledku zastavenia dodávok ruského paliva prostredníctvom systému prepravy 
plynu Ukrajiny európski spotrebitelia. „Vždy sme obhajovali dodávky plynu do Európy a odpolitizovanie ekonomických 
otázok,“ poznamenal Putin.

UDÁLOSTI 
MEZI 

SLOVENSKEM 
A UKRAJINOU

Nezávislá politika 
Ficovy vlády si vybírá 

svou daň

Ak sa tranzit po tejto trase zastaví, Gazprom je pripravený obnoviť vývoz 
cez Poľsko, ak o to orgány krajiny prejavia záujem. „Stačí zapnúť 
gombík a je to, ruský plyn bude prúdiť cez územie Poľska cez plynovod 
Jamal – Európa,“ uzavrel Putin.

Môže to fungovať
Hoci od oficiálneho spustenia plynovodu z poľskej Strachociny do Veľkých 
Kapušian uplynuli už takmer dva roky, využíva sa zatiaľ iba okrajovo. 
Slovenský prepravca Eustream zaznamenal v uplynulom období niekoľko 
dodávok zemného plynu v smere zo Slovenska do Poľska, opačným smerom 
sa zatiaľ plyn nedodával. Podľa informácií ZSE by sa však situácia mala v 
budúcom roku zmeniť.

Kapacitu prepojovacieho plynovodu vidia viacerí rôzne
Podľa vtedajšieho predsedu vlády Eduarda Hegera prepojenie „umožní 
prístup k plynu. Plynovod prepojí severnú a južnú Európu, jeho kapacita v 
smere na Slovensko je 5,1 mld. m3, čo pokryje celoročnú spotrebu plynu v 
SR.“ Na druhej strane poľský prepravca plynu GAZ-SYSTEM a aj slovenský 
Eustream deklarujú prepravnú kapacitu plynovodu v smere na Slovensko na 
úrovni 4,7 mld. m3, čo je menej ako ročná spotreba plynu na Slovensku. 
Vždy je to však oveľa viac ako nič.

Navyše, stali by sme sa aj prepravcami pre rakúsky uzol Baumgarten.

Celý článek: www.slovanskakosile.cz/2024/12/27/rusko-navrhlo-novu-cestu-plynu-od-gazpromu-pres-
polsko-na-slovenskoČiarkovaním je vyznačená vybudovaná trasa prepojenia, ktorá obchádza Ukrajinu



  

Ruský prezident Vladimir Putin poslal novoročné pozdravy predsedovi vlády SR Robertovi 
Ficovi a maďarskému premiérovi Viktorovi Orbánovi ako jediným zo súčasných západných 
lídrov. Podľa Ruska sa Maďarsko a Slovensko zdržiavajú „rusofóbnej“ politiky.
Ruský prezident Vladimir Putin v pondelok zaslal novoročné želania viacerým svetovým lídrom vrátane slovenského 
premiéra Roberta Fica a predsedu vlády Maďarska Viktora Orbána. Ide o jediných súčasných západných lídrov, ktorí 
dostali prianie od ruského prezidenta.

Nemecká agentúra DPA napísala, že „Putin poslal novoročné pozdravy západným spojencom“.
Ruský prezident zablahoželal najmä lídrom krajín BRICS vrátane Brazílie, Indie, Číny a Južnej Afriky, ako aj lídrom 
mnohých ďalších krajín globálneho Juhu a Východu. Tradične zablahoželal aj lídrom väčšiny krajín SNŠ a Južného 
Osetska.
Na zozname sa nenachádzali lídri Spojeného kráľovstva, Nemecka, USA, Francúzska, Japonska a ďalších veľkých 
štátov nepriateľských voči Rusku.
Pozdravy boli podľa agentúry TASS zaslané len srbskému prezidentovi Aleksandarovi Vučičovi a 
maďarskému premiérovi Viktorovi Orbánovi. Z lídrov krajín NATO dostal blahoželanie aj turecký prezident 
Recep Tayyip Erdogan.
Putin zablahoželal aj pápežovi Františkovi a bývalému prezidentovi Kazachstanu Nursultana Nazarbajeva.
Na oficiálnom zoznam štátnikov zo Západu, ktorí dostali telegram, je aj bývalý nemecký kancelár Gerhard Schröder. 
Fico sa na zozname nenachádza, avšak podľa hovorcu Kremľa Dmitrija Peskova mu Putin pozdrav poslal.
DPA pripomína, že Orbán a Fico patria k trom západným lídrom, ktorí od ruskej invázie na Ukrajinu navštívili 
Moskvu. Tretím bol rakúsky kancelár Karl Nehammer, ktorý tak urobil niekoľko mesiacov po začiatku vojny.
Podľa Ruska sa Maďarsko a Slovensko zdržiavajú „rusofóbnej“ politiky, píše DPA.
Minulý týždeň sa zároveň medzi Ficom a ukrajinským prezidentom Volodymyrom Zelenským vyostril spor v súvislosti 
s rozhodnutím Ukrajiny nepredĺžiť dohodu o tranzite ruského zemného plynu na Slovensko. Fico uviedol, že 
Slovensko zváži recipročné opatrenia vrátane zníženia dodávok elektriny na Ukrajinu.

Celý článek:www.slovanskakosile.cz/2024/12/31/toto-anglosaska-banda-nikdy-nepredycha-prezident-putin-poslal-novorocne-pozdravy-ficovi-a-orbanovi-ako-
jedinym-zo-sucasnych-zapadnych-lidrov
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Vzhledem k tomu, že se zatím soudy většinou postavily na stranu systému, je skutečně podobný 
rozsudek velmi přelomový. Je pravděpodobné, že byl založen i na faktu, že se v tomto směru 
velmi výrazně mění americká politika. 
Očekává se, že během několika měsíců vyjde najevo mnoho alarmujících skutečností, které dají za pravdu právě 
dosud trestaným a ponižovaným lékařům, kteří se odmítli podřídit nařízenému narativu prezentovanému jako 
„konsensus.“
„Belgický kasační soud vydal 12. prosince přelomový rozsudek, který udělil lekci stávajícímu doktorskému 
řádu,“ oznámil právník Michael Verstraeten. Praxe tohoto nařízení spočívající v sankcionování lékařů, kteří 
zveřejnili jiný názor na Covid, je považována za odporující svobodě projevu.
Rozsudek: „Odvolací soud rozhodl, že disciplinární orgán zasahuje do svobody projevu lékaře, když jej za 
účelem potrestání za výroky týkající se opatření proti šíření COVID-19 nahradil jinými hodnotovými soudy.“
Verstraeten považuje za docela působivé, že tímto rozsudkem je de facto uznáno, že existuje cenzura a 
dokonce dochází ke stíhání lékařů, kteří oprávněně kritizovali covidová opatření. „Tolik k vědeckému 
konsensu.“
„Tento rozsudek je také plácnutím přes prsty vlády, která jmenovala takzvané „experty,“ kteří považovali za 
naprosto nezbytné, aby byli lékaři stíháni za své kritické texty,“ poznamenává právník. „Docela pozdě. Pro 
mnohé je škoda nevyčíslitelná. Každopádně nějaké uznání,“ říká zdravotnický vědec Sam Brokken, který byl v 
roce 2021 propuštěn za svou kritiku covidové politiky.
Tolik potěšitelná zpráva z Belgie, která ovšem potvrzuje, že stejně nezákonně jednaly i všechny další 
„covidové“ vlády, případně ti, kteří lékaře s jiným názorem trestali a dehonestovali. Korporátní média byla v té 
době plná odsudků, přitom právě tato mainstreamová propaganda šířila nejvíc lží, zatímco podporovala ty, 
kteří hlásali, že nás čekají ulice plné mrazáků s mrtvolami.
Tito lháři však za své výroky – na rozdíl od lékařů, kteří se drželi pravdy – nikdy potrestáni nebudou.
I u nás by se tací „experti“ našli…
Celý článek: www.slovanskakosile.cz/2025/01/01/prelomovy-rozsudek-belgickeho-kasacniho-soudu-soud-se-postavil-na-stranu-lekaru-kteri-vystupovali-proti-
covidovym-restrikcim
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Radu Cinamar: Zakázané dějiny lidstva
Fontána 2024

Kniha Zakázané dějiny lidstva se zabývá dávnou historií způsobem, 
jaký dosud žádná kniha nepodala: vysvětluje a ilustruje změny v 
DNA, k nimž došlo v průběhu tisíciletí, a ukazuje, jak se lidstvo vyvinulo 
do dnešní podoby. Jsou zde objasněna některá „horká místa“ 
lidských dějin, která zůstávala buď neznámá, nebo o kterých se 
uvažovalo pouze z mytologického hlediska, například: Atlantida, Trója, 
Šambhala a Hyperborea.
Různorodost a přesnost předkládaných vysvětlení je jasná a přesvědčivá 
a kombinuje čisté esoterické znalosti s určitými vědeckými prvky. Zvláštní 
důraz je kladen na existenci a projevy interdimenzionálních 
přechodových komor či portálů na „křižovatkách“ mezi fyzickou a 
éterickou rovinou. 
Na své si přijdou i příznivci tajuplných pyramid, kteří se konečně dozví, 
jak tyto fantastické stavby vznikly a kdo je postavil, a promluví také 
Sfinga, jejíž hádanka po tisíciletí nedávala hledačům pravdy spát.
V úplném závěru knihy autor pojednává o delikátním problému Anunnaků 
a jeho informace překvapí mnohé z těch, kteří se domnívali, že tato 
otázka již byla zodpovězena.

Zdroj: www.slovanskakultura.cz

Úvod do ztracených dějin lidstva a jeho evoluce na Zemi



  

DRAMATICKÝ 
VLIV ZLÝCH 
REPTILIÁNŮ
Před 300 000 lety byla uzavřena 
dohoda o nevměšování a povrch 
Země byl rozdělen do vícero 
oblastí, kde každá mimozemská 
civilizace si realizovala svůj 
vlastní projekt nové lidské rasy.

Velkou tarskou válku způsobily rasy s reptiliánskými 
rysy. Začala před 100 000 lety a šlo o soupeření 
o nadvládu nad územím Země mezi mimozemskými 
civilizacemi, které se tohoto projektu tehdy účastnily.
Cílem reptiliánů, jedné ze zúčastněných civilizací, 
bylo ovládat a utlačovat obyvatele Země nebo 
alespoň některé z nich. Řídí se pouze sobeckými cíli 
a na ostatní používají technologii OKUPACE – tj. 
ovládání a utlačování.
K tomu jim slouží korumpování vybrané civilizace 
a intrikování. Nejrafinovanějším postupem je však 
hybridizace a zavádění genů s nízkými vibračními 
frekvencemi. Pokud se jim podaří do lidské DNA 
vložit dostatek svých reptiliánských genů, tím více 
získají v dané civilizaci vliv na jejím rozhodování 
a jednání.



  



  

Cílem v prvním úvodním semináři je umožnit přehledně se seznámit s tím, co 
vlastně Starověké Védy jsou, jak se v nich orientovat a jak si účinně vyhledávat 
další rozšiřující informace:

● Na úvod principy práce
● Rozdílnost hisTORIE a Dějin
● Starodávná Védická moudrost

– Slované, Slavjané a Starověrci  /  Moudrost Slovansko-Árijských Véd  /   
Zápovědi Bohů  /  Význam KONŮ STAVBY SVĚTA  /  Slavjano-Árijský 
devítičakrový systém  /  Princip napojení na svůj ROD  /  Ověřování Védického 
poznání a Tvoření  /  Literatura k hlubšímu studiu

● Závěrečné shrnutí a diskuze
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